
SLOVENŠČINA – 25. 5. 2020 

 

Rešitve petkovih nalog: 

1. Prepiši povedi. 

 

Kupili smo mu zdravstveni priročnik. 

Katero rastlino z zdravilnimi lastnostmi poznaš? 

Bolezen je zahtevala zdravnikov poseg. 

Letos sem zdrav kot riba. 

Mama je šla na sestanek zdravniškega društva. 

 

V povedih podčrtaj pridevnike in jih prepiši. 

a) lastnostni pridevniki: zdravilnimi, zdrav 

b) svojilni pridevniki: zdravnikov 

c) vrstni pridevniki: zdravstveni, zdravniškega 

 

2. Namesto besed v oklepaju napiši pridevnike (glej primer): 

Primer: pes (za lov) – lovski pes 

krožnik (iz plastike) – plastični krožnik 

zapestnica (iz zlata) – zlata zapestnica 

žival (iz divjine) – divja žival 

rokavice (iz volne) – volnene rokavice 

stroj (za pranje) – pralni stroj 

ovčar (s Krasa) – kraški ovčar 

3. Danim samostalnikom dodaj po tri lastnostne, tri vrstne in tri svojilne pridevnike (glej 

primer): 

Po smislu.  

 

V katerem spolu in številu so lahko pridevniki? 

 

 

 

 

 

HIŠA 

Kakšna? Stara. 

Katera? Stanovanjska. 

Čigava? Babičina. 

Samostalniku HIŠA smo dopolnili z 

lastnostnim (stara), vrstnim 

(stanovanjska) in svojilnim  

(babičina) pridevnikom. 



 

ŠOLSKI – pridevnik  

 

S pridevnikom šolski smo dopolnili samostalnike torba, prostor in delo. 

Pridevnik je bil vsakič v drugi obliki. Zakaj? 

 

 

Oblika pridevnika je odvisna od samostalnika. Spol pridevnika je enak spolu 

samostalnika. 

 

Samostalnike pogovor, pogovora in pogovori dopolnimo s pridevnikom 

zanimiv. 

Zanimiv pogovor, zanimiva pogovora, zanimivi pogovori.  

Spet je pridevnik vsakič v drugi obliki. 

 

 

Oblika pridevnika je odvisna od samostalnika. Število pridevnika je enako 

številu samostalnika. 

 

Samostalnik je torej vedno le enega spola – moškega, ženskega ali srednjega. 

Pridevnik, pa ima tri oblike za spole – npr. lep, lepa, lepo. Spol pridevnika je 

odvisen od spola samostalnika, pred katerim pridevnik stoji. 

- Če pridevnik stoji ob samostalniku moškega spola, mora biti v obliki za 

moški spol – LEP avto. 

- Če pridevnik stoji ob samostalniku ženskega spola, mora biti v obliki za 

ženski spol – LEPA frizura. 

- Če pridevnik stoji ob samostalniku srednjega spola, mora biti v obliki za 

srednji spol – LEPO dete. 

Število pridevnika je prav tako odvisno od števila samostalnika, ob katerem 

pridevnik stoji. Zato ima tri oblike za števila. 

- Pridevnik, ki stoji ob samostalniku v ednini, je v obliki za ednino – DOLG 

rokav. 

- Pridevnik, ki stoji ob samostalniku v dvojini, je v obliki za dvojino – DOLGA  

rokava. 

 

ŠOLSKA TORBA       ŠOLSKI PROSTOR       ŠOLSKO DELO 



- Pridevnik, ki stoji ob samostalniku v množini, je v obliki za množino – DOLGI 

rokavi. 

 

Dejavnost – preberi snov v učbeniku na strani 106 in 107, ter reši naloge v 

učbeniku na strani 107.  

 


